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Styrelsen har under året bestått av:  

Ordf Hans-Ove Aldenbrink, kassör Elisabeth Lennartsson, sekreterare Mia Lundgren, Mats 

Isaksson och Christer Wreidel. 

 

Suppleant har varit Lennart Härlin. 

 

Revisorer har varit Stefan Hörnell och Kjell Fransson. 

 

Valberedning har varit styrelsen samt hjälp av Kjell Fransson. 

 

Styrelsen har träffats tre gånger under året, däremellan telefon- och mail-kontakter. 

  

Årsmötet hölls i Jönköping, och de som önskade kunde därefter åka med på Nya Skärgården. 

Man beslutade då för andra gången att årsmötet kan hållas till och med juni månad. 

 

Under sommaren skickade styrelsen ett stort antal brev med begäran om ekonomiskt stöd 

för att driva båten i Vättern. Alla svar utom ett var negativa. I september blev läget akut för 

”Expressen”, i och med att ägaren beslutade att ta henne till Stockholm. I december månad 

fick vi ett positivt svar från en stiftelse i USA. Tyvärr var ju båten redan då flyttad, men vi har 

skickat svarsbrev och berättat om de nya förhållandena. Trots det så hoppas vi i skrivande 

stund att bidraget ändå betalas ut enligt vår ansökan. 

 

Framtiden för s/s Motala Express som nu ligger på Beckholmens varv i Stockholm är inte 

helt fastställd i dag. Ägaren försöker få fartyget till en mer central punkt i någon av 

Stockholms inre hamnar. Fartyget kommer att från och med nästa säsong att drivas som en 

charter och turistbåt. Under detta år sker ombyggnationer av båten, bl a ska ett slutet 

kylsystem installeras och under däck ska inredas utrymme för passagerare. 

 

Motala i maj 2011 

 

 

Hans-Ove Aldenbrink Elisabeth Lennartsson  Mia Lundgren 

 

 

  

                     Mats Isaksson  Christer Wreidel 


